
ZSznam

z rokovania komisie Skolstva a Sportu pri MZ MC Ba Lamai

dila 3. septembra 2008

Pritomni: Mgr. M6ria Imrichov6, Mgr. A. Pet6kov6, Ing. IJ. KlementisovS,L. Algayerov6, J.

Pol6kov6, Mgr. R. Ocilkov6,Ing. J. Mwa, Mgr. O. Cankov6, M' Orth, B. Vesel6

Ospravedlneni: Mgr. M. Bug6f,ov5, M. Pikulikov6, Mgr. M. Jany5kov6

Hostia: Mgr. O.Kelto5ov6 - starostka, Bc. M. Mrdzov6- ved. OSKAS

R o k o v a n i e

otvorila a viedla predsednidka komisie Mgr. M. Imrichov6.

K predloZen6mu programu navrhla doplnit'o bod:

- Inform6cia o vyudbe anglick6ho jazyka deti v MS

Pritomni dlenovia s n6,vrhom sirhlasili.

Program:

1. Otvorenie
2. Inform6cia o stave Ziakov ZS k 3.9.08'- Mgr. M.Imrichov6

3. VZN - ktorfm sa urduje vfska prispevku na diastodnir rihradu n6kladov

v materskych 5kol6ch, v Skolskych kluboch deti a zaiadeniach Skolskdho

stravovania
4. Zd6vodneni e prevSdzky dvoch kuch;fii MS Lamad

5. Ziadost o dot6ciu Ing. Hammel
6. Matersk6 Skola na Malokarpatskom n6mesti - informdcia o rekon5trukcii objektu

Oaza
7. Inform6cia ohfadne projektu KOBRA -Bc.M.Mrtnovd

8. Cyklistickf Stadi6n v Lamadi - inform6cia

9, Trdningovil l'adov6 plocha - inform6cia
10. Na koles6ch proti rakovine - B. Vesel6
11. R6zne

K doplnen6mu bodu

OZ - iniciativa rodidov v Lamadi v spolupr6ci s Mgr. Trgiiovou (byval|uditellka ZS tam'i)

pripravili n6vrh o moZnosti qiudby angtlkeho jazykapre najmlad5ie deti nav5tevujrice MS

na Malokarpatskom n6mesti. Mgr. Trgiilov5 k uveden6mu podala podrobnri inform6ciu. Bola

by so Ziakrl1i v triede aj s druhou uditel'kou. Hovorila by s nimi anglicky a druh6 uditellka



slovensky. po dohovore s rodidmi zOZ - iniciativa rodidov v Lamadi by si Mgr. Trgiiov6

zd,oLilaiivnost' aplatenhby bola priamo rodidmi deti, ktor6 by boli vyudovan6'

K tomuto bodu sa rozvinula diskusia:

- Mgr. A. pet6kov 6, rrad,. ZS s MS Lama|- podporuje tento n6vrh. Pripomenula, ie ZS

r iffS UV Tato pra"unevyZadov ala Liadne fi n'andn6 pro striedky z r ozpodtu Z S s MS.
- Na otig1ku tajomnidky komisie, di bola t6to mohnost' qfudby ponriknut6 i MS na

Heyrovsk6ho ulici, Mgr. Trgiiov6 dala zdpomt odpoved' s tym, Ze osloveni boli len

rodidia detf nav5tevujriciclr- MS na Malokarpatskom n6mesti, nakollko md medzi

rodidmi priatefku.
- Z. Mazancovh z MS Heyrovsk6ho - poloZila otinku, di t6to forma nebude vel'mi

vefkfm ndporom na deti, di nebude laru5en6 psychohygiena deti.
- Mgr. O. Kelto5ov6 - starostka Mi Ba Lamad poLiadala o predloZenie pisomn6ho

ndvrhu projektu a stanoviska, di thto forma qfudby spiia hygienick6 apedagogick6

normy. Je potrebne zistit, di existuje aj vinych MS podobn6 forma vyudby. Na

zilklaaetyclito podkladov sa potom m6Zeme k tomu n6vrhu vtifirt.
- Mgr. M.-Imrichov6 - predsednidka komisie uzavrela tento bod s tym, Ze je potrebn6

vy-pracovat' poLadovine matefiilIy apredlolif ich k opiitovndmu prerokovaniu

v komisii. Pritomni dlenovia jednohlasne srihlasili'

K bodu 2

Riaditefka ZS s MS Mgr. A. Pet6kov6 podala podrobnir inform6ciu o stave Liakov na

Z1kladnej Skole v Lamadi. Pritomni dlenovia zobrali inform6ciu na vedomie bez

pripomienok.

Dalej informovala o novom Skolskom vzdel1vacom programe naZS s MS Lamad. Mgr. O'

Kelto5ovd v srivislosti s podanou inform6ciou poLiadala riaditellku o vypracovanie

informadndho materi5lu na rokovanie Miestneho zastupitel'stva, v ktorom bude zahrnut6

i"ior1na.iu o Skolske3 rade ao dinnosti ZS v Skolskom roku 200712008. Na MZ dia 18. 9'

2008 budri z poslancov MZ delegovani dlenovia do Skolskej rady.

K bodu 3

prftomni dlenovia komisie boli podrobne informovani autorkou n6vrhu VZN Bc' M'

MrSzovou - vedfcou osras MU Lamad, ktorym sa urduje vyska prispevku na diastodnri

rihradu n6kladov v materskych Skol6ch, v Skolskych kluboch deti a zanadeniach Skolsk6ho

stravovania, ktor6 sri v zriad'ovatefskej posobnosti MC Ba -Lamad-

Hlasovalo sa o n6vrhu na zvf5enie:

MS
St<.t<tuu
Sn ieaatef - tomto pripade je potrebn6
stupef, ZS, dospeli (cudzi stravnici).

dodr1iavat sa p6siem, tzn: MS, I. stupef, ZS, il'

-  350 Sk
- 2s0 sk

S nSvrhom dlenovia komisie jednohlasne srihlasili'



K bodu 4

Zd6vodnenie prevddzkovania dvoch kuchyil MS pritomnym predloZila Mgr. A. Petakov6 -

riaditefka ZS s MS:

- pren65anim sajedno znehodnocuje
- Lapacita jednej kuchyne v zmysle in5pektor6tu prhce, bezpednosti pracovnidok pri

pr6ci v kuchyni
- naptevoz by bola potrebn6 d'alSia pracovn6 sila
- v neposlednom, di sk6r v prvom rade je potrebn6 hlladiet' na zdravie deti.

K uvedenej tdme sa vyjadrila aj Mgr. O. Kelto5ovd - starostka Me Ba Lamad. l)pozornila, Le

MU nechce an"brrd" na kvalite-Livota deti vMS Setrit'. Riaditel'ka ZS s MS predloZila

n6vrh, ktor;ir potvrdzuje, Le je d6lelit6 nemat' vyvarovne, ale varit' pre deti priamo v objekte
Ms.

Terazkuchyia v MS na Malokarpatskom ndmesti shiZi ako pripravoviaiedttl, nov6 kuchyia

bude skolaudovanS koncom mesiaca september 2008.

Predsednidka komisie Mgr. M. Imrichov6 dala hlasovat' dlenom komisie o zriadeni dvoch

samostatnych kuchlff,.

Pritomni dlenovia komisie sa jednohlasne vyjadrili za zriadenie kuchyf, v oboch objektoch

Ms.

K bodu 6

K rekon5trukcii Materskej Skoly na Malokarpatskom n6mestf podala podrobmi informaciu

starostka Mgr. o. Keltosov6. K tejto t6me sa rczvimila diskusia:

- Mgr. R.Ocilkov6 - pod'akovala za celkoqf dojem MS na Malokarpatskom n6mesti,

otfnka: di sa bude otvinat piata trieda v tomto objekte? Na ot6zku odpovedala Mgr.

KeltoSov6 - starostka: Miestny :irrad zastavil pr6ce na rekon5trukcii VUB. Do

budirceho Skolsk6ho roka sa administrativa MU prest'ahuje do tejto budovy' Podl'a

potreby sa potom uvftLi, ako budri vyulivarrc priestory b1fval6ho MU na Heyrovsk6ho
,rti"i. Ri"Sit' sa to bude podl'a aktu6lneho podtu deti v Lamadi. MSme v rezerYe
priestory a rieienie umiestnenia Lamadskych deti do MS. Rezervnd priestory sri aj na

Zlatohorskej ulici.
- Ing. J. Mrva - v polovidke minuldho volebn6ho obdobia bola riaditellkou ZS s MS

predloZen6 koncepcia Skolstva, ktor6 bola aj prerokovanh vMZ. J,e rylt.bn:..:i
uvedomit', Ze srne zaskodeni velikym podtom deti nastupujricich do MS. Yita

inform6ciu Mgr. Keltolovej - starostky, ovyuliti budovy teraj5ieho MU pre deti

a nie na komerdn6 ridelY.

K bodu 5

K Ziadosti Ing. Hammela o pridelenie finandnej dotricie pre STO oddiel Bratislava Lamad sa

rozvinula diskusia.



- Mgr. A. Pet6kov6 k t6me pren6jmu telocvidne Ing. Hammelovi, vyjadrila n6zor, Le
vzhlladom k tomu, i:e p62 Ing. Hammel dosiaf nezaplatil dlh zpredchddzajirceho
obdobia nebude mu ZS tieto priestory prenajimat'. Vzhl'adom na neust6lu
nespokojnost' Ing. Hammela s pren6jmom telocvidne a jeho nedodrZiavanie zmluvy
o n6jme nebytovych priestorov v dlanku III. a dl6nku IV. telocvidf,u Ing. Hammelovi
v budricom obdobi neprenajmir. V minulosti robil n6bor pre deti, ale hrali len dospeli
adet'om sa nevenoval, dokonca, napriek prisfubu, Ze bude vychov6vat'atr6novat'
mladir gener6ciu, deti z telocvidne vyhodil.

- M. Orth k poZiadavke pridelenia finandnej dot6cie odporfda, aby mu prostriedky
poskytnut6 neboli, nakofko m6 vodi ZS doteraz nevyrovnan6 nedoplatky. Navrhuje
riaditel'stvu ZS tieto od dlZnika vymahat'.

Predsednidka komisie Mgr. M. Imrichov6 dala o doporudeni pridelenia finandnej dot6cie
Ziadate|ovi Ing. Hammelovi - STO Ba - Lamad hlasovat'.
Pritomni dlenovia komisie jednohlasne : neodporfiajrf schvdlit'.

K bodu 7

K projektu KOBRA podala podrobnri inform6ciu Bc. M. Mrtnov6. Pritomni dlenovia komisie
zobrali inform6ciu na vedomie.

K b o d o m S a 9

Starostka Me ga Lamad Mgr. O. Kelto5ov6 informovala pritomnych o pripravenom rokovani
k uvedenym t6mam, ktor6 sa uskutodni dila 10. septembra 2008 na MU Lamad. Bude to
spolodnd rokovanie poslancov MZ pri Me ga Lama(, a investorov. Ide o to, aby sa benefity
investorov neprekryvali. Pokial' budri mat' investori svoje stavby v Lamadi, je potrebnl, aby
sa to tieto starali, lebo Me na to prostriedky nem6.Investori majt zflujem o zmluvy. Pokial'
nie sir dohodnut6 benefity, nemdZe sa pristripit' k podpisom zmhiv. Benefity musia byf
dodatkom n6j omnych zmhiv.

K bodu 10

Pritomni dlenovia sa obozndmili s N6vrhom na organizadno-technicke zabezpe(enie akcie:
Lamadsk6 koles6 proti rakovine. Bolo vyhovend poZiadavke riaditel'ky ZS s MS Mgr.
Pet6kovej oposunutie zadiatku akcie na 11.00 hod., aby mohli deti absolvovat' tri prvd
vyudovacie hodiny a po ukondeni akcie uZ nepokradovat'vo vyudovani.

N6vrh bol v5etkymi pritomnymi dlenmi komisie prqaty bez pripomienok'

Ulohy pre MU:

- zabezpedit'financie v zmysle schv6len6ho rozpodtu na akcie Kss

Tym bol program rokovania vyderpanlf. Predsednidka komisie Mgr. M. Imrichov6

pod'akovala pritomnym zaudast. NajbliZ5ie rokovanie Komisie Skolstva a Sportu sa uskutodni

dila 9. okt6 17.00 hod. v miestnosti

Zapisala: B. Vesel6
Odsirhlasila: Mgr. M. Imrichov6 - predsednidka komisie

ac.


